
SAMOUPRAVNA STANOVANJSKA
SKUPNOST

Temelj so hišni
sveti
Ivan Potočnik predsednik
skupščine, Franc Pirc pa
na čelu izvršnega odbora

Za samoupravno stanovanjsko skupnost je
značilno, da je razvoj delegatskih in druz-
benoekonomskih odnosov postavil čvrste te-
melje za njeno nadaljnje delo. Tako so menili
delegati v zborih uporabnikov in izvajalcev, ki
so se najprej sestali ločeno, nato pa so na prvi
seji skupščine samoupravne stanovanjske
skupnosti Bežigrad potrdili svojo zavzetost za
sistematično urejanje stanovanjske problema-
tike.

Zavzeli so se za razširitev hišne samouprave
na celotno gospodarjenje s stanovanjskimi hi-
šami. Zato je vzpodbudno zvenel podatek, da
je že 63 hišnih svetov uvedlo samostojno fi-
nančno poslovanje, kar pomeni večjo angaži-
ranost hišnih svetov na vseh področjih stano-
vanjskega gospodarjenja. Tu se kaže tudi no-
va vsebina odnosov hišnih svetov s Stanin-
vestom. ki mu postajajo enakopraven partner
pri sklepanju pogodb.

Etažni lastniki so bili do sedaj v veliki meri
zunaj dogajanja stanovanjske problematike.
zato se mora hišna samouprava razširiti na
celotno področje stanovanjskega gospodar-
jenja. Čimprej je treba skleniti družbeni dogo-
vor o načinu oblikovanja cen stanovanjske
graditve, s katerim moramo doseči relativno
zmanjšanje cen in zagotoviti kvaliteto.

Še naprej bodo posvetili pozornost razreše-
vanju problema barakarskih naselij in sodelo-
vali pri gradnji domov za ostarele ter Študent-
skih domov. Razreševanje naštete problemati-
ke pa bo zahtevalo še aktivnejše sodelovanje
delegatov.

V novem 4-letnem mandatnem obdobju bo
skupščino vodil Ivan Potočnik. Zbor uporab-
nikov bo vodil Ivan Novak, zbor izvajalcev pa
Slavica Bavec. IzvrŠnemu odboru, v katerem
so tudi predsedniki posameznih odborov. bo
še naprej predsedoval Franc Pirc. Odbor za
gospodarjenje s skladom stanovanjskih hiš bo
vodila Dragica Vaupotič, odbor za družbeno
pomoč Boris Bernetič, odbor za graditev sta-
novanj Ciril Sluga, komisiji za reševanje sta-
novanjskih vprašanj udeležencev NOV bo
predsedoval Mitoš Polič, odboru za Ijudsko
obrambo in družbeno samozaščito pa Ivan
Potočnik- Na seji so tudi poudarili, da sestava
posameznih odborov še ni dokončna, saj jih
bodo še sproti dopolnjevali. izvolili so tudi
delegate za samoupravne organe SSS Ljub-
Ijana in poudarili potrebo zavečjo koordinaci-
jo na mestni ravni.
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